



LEAD 学术联盟
联盟会议及中欧学术领导力研讨会
2024年7月3-10日

LEAD Academic Network Meeting &
EU-China Symposia on Academic Leadership
3-10 July 2024

draft program

由 LEAD 学术联盟协调组织的 LEAD 学术联盟会议及中欧学术领导力研讨会将于 2024 年 7 月 3-10 日在比利时布鲁塞尔自由大学 VUB 和塞浦路斯大学举行。

The LEAD Academic Network Meeting and the EU-China Symposia on Academic Leadership coordinated by the LEAD Academic Network, will take place on 3-10 July 2024 at the Vrije Universiteit Brussels and the University of Cyprus.

此次 LEAD 学术联盟会议及中欧学术领导力研讨会的大致日程如下：

The following is the schedule for the LEAD Academic Network Meeting and the EU-China Symposia on Academic Leadership:

7月3号 3 July	抵达布鲁塞尔	Arrival in Brussels
7月4号 4 July	上午： LEAD 学术联盟会议 下午： 圆桌会议-中欧高校合作	Morning: the LEAD Academic Network Meeting Afternoon: Round Table - Cooperation between Chinese and European Universities
7月5号 5 July	中欧学术领导力研讨会 - VUB 上午：主题演讲 下午：研讨：科研合作与科研论文的影响力	EU-China Symposium on Academic Leadership at VUB Morning: Keynote speeches & presentations Afternoon: Symposium Round table discussions - Research Collaboration and

		the Impact of Research Papers
7月6号 6 July	抵达塞浦路斯	Arrival in Cyprus
7月7号 7 July	访问塞浦路斯大学	Visit to the University of Cyprus
7月8号 8 July	中欧学术领导力研讨会 - University of Cyprus 上午：主题演讲 下午：学术领导力经验分享与 同伴学习	EU-China Academic Leadership Symposia at University of Cyprus Morning: Keynote Speeches & presentations Afternoon: Round table discussions - Academic Leadership Experience Sharing and Peer Learning
7月9号 9 July	上午：同伴学习，小组讨论和 总结	Morning: peer learning, group discussions, summary and wrap-up
7月10号 10 July	返程	Return journey

请随时关注我们的官方网站和邮件通知，获取研讨会最新动态和实用信息。期待在布鲁塞尔及塞浦路斯与您相会。

Please check our official website and email notifications for the latest news and practical information about the symposia. We look forward to meeting you in Brussels and Cyprus.

LEAD 学术联盟
LEAD Academic Network
Vrije Universiteit Brussel
Pleinlaan 2
1050 Brussel